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Inleiding:

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief ‘Personeelstekort in het 
leerlingenvervoer’ en de naderende aanbesteding heeft de CDA fractie een aantal 
vragen. 

In de brief worden een aantal situaties geschetst, zoals: meer dan 2 bestuurders per 
leerling, extreem lange wachttijden en leerlingen die halve dagen school missen. 
Deze knelpunten en problemen geven ons bijzondere reden tot zorg, omdat zij juist 
als kaders en eisen in de aanbesteding zijn opgenomen. Het gaat hier immers om 
kwetsbare kinderen voor wie juist de regelmaat en een gevoel van veiligheid van 
belang zijn.

We begrijpen de in de raadsinformatiebrief genoemde oorzaken van de ontstane 
situatie. Personeelstekort is in alle sectoren een groot probleem. We waarderen ook 
dat de vervoerder er veel aan doet om de ouders op de hoogte te houden van de 
ontstane situatie en tijdelijke oplossingen. Dit neemt niet weg dat bij een komende 
aanbesteding ook goed zal moeten worden gelet op de flexibiliteit van de aanbieder 
en het vermogen om adequaat te kunnen handelen in crisissituaties. 

Daarom de volgende vragen aan de portefeuillehouder:

Vragen:

1. Herkent en onderschrijft de portefeuillehouder de urgentie van een oplossing juist 
voor deze doelgroep?

2. Is de portefeuillehouder in contact met de aanbieder over de ontstane situatie en 
zo ja met welke frequentie?

3. Welke oplossingen kan de aanbieder op korte termijn structureel bieden? 
4. Worden bij de komende aanbestedingsprocedure eisen gesteld met betrekking 

tot flexibiliteit en probleemoplossend vermogen van de aanbieder?
5. Zijn de uitkomsten van evaluaties van prestatieafspraken uit het verleden een 

gunningscriterium bij de nieuwe aanbestedingsprocedure? 
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